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1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering en legt uit dat zij, bij afwezigheid van mevrouw Bonsen, de 

vergadering voorzit, waar nodig ondersteund door de heer van Wattingen, en dat mevrouw De 

Groot notuleert. 

2. Vaststelling agenda 

De heer Krijnen maant tot enige spoed om op tijd klaar te zijn voor de raadscarrousel later deze 

avond. 

3. Mededelingen 

De heer Linnekamp is voorgedragen voor de werkgeverscommissie. Mochten zich nog andere 

kandidaten melden dan zullen die, ter stemming, ook voorgedragen worden. 

 

De sessie Integriteit die door mevrouw Bonsen geïnitieerd is wordt, vanwege haar afwezigheid, tot 

nader orde uitgesteld.  

 

Mevrouw Van Kampen noemt mevrouw Hoven als opvolger. Zij is er nu niet. De voorzitter geeft aan 

dat de beëdiging later zal plaatsvinden (20 juni). De intake van de geloofsbrieven vindt wel 

aanstaande donderdag, 19 mei, plaats. Actie griffie: Zij zal dit nog een keer goed met mevrouw 

Hoven doorspreken. 

4. Verslag presidium 11 april 2022 

De voorzitter stelt het verslag vast en zegt dank aan de notulist. 

5. Ingekomen Stukken 

5.1 Memo aanvraag infobijeenkomst ontwikkelingen HVC 23 mei 22 (let op; tijd moet worden 

aangepast ivm werksessie Integriteit) 

Deze tijdsaanpassing is dus niet nodig (zie 3, 2e alinea). 20.00 – 21.15 uur blijft staan. Hiervoor vindt 

de uitgifte van de ipads plaats. 

Mevrouw Te Winkel-Pancras geeft aan dat de heer Johan Ursem de technisch voorzitter wordt. 

 

5.2 Memo aanvraag infobijeenkomst transformatie gemeentelijke organisatie 13 juni 22 
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De heer Van Wattingen legt deze avond uit wat de transformatie inhoudt. Daarna wordt opgehaald 

wat de wensen van de raad zijn om deze mee te nemen in de nieuwe plannen. Mevrouw Te Winkel-

Pancras kan deze avond niet aanwezig zijn. 

Technisch voorzitter is de heer Ursem of anders de heer Klok. Actie: griffie 

 

De agendacommissie is naar voren gehaald. De raad van 27 juni 2022 gaat niet door en daarom 

vindt het presidium op 7 juni 2022 om 18.00 uur uur plaats (voor 1x op dinsdag omdat het maandag 

Pinksteren is).  

 

5.3 Memo Informatie beveiliging 

De heer Kremers vond de memo een beetje mager. Mevrouw Te Winkel-Pancras ziet kansen voor de 

rekenkamercommissie van het CDA. De heer Van Wattingen meldt dat het onderzoek al is afgerond. 

Dit hield deels ook onderzoek naar DeSom in. Wij zijn zelf ook met een onderzoek bezig en het leek 

de heer Van Wattingen goed vast te laten zien wat wij tot nog toe gedaan hebben. O.a. Opmeer 

doet zelf onderzoek. Hun resultaten komen te zijner tijd naar ons toe. Daarna komen de resultaten 

naar de raad. 

De heer Kremers vraagt na of er een openbare aanbesteding is geweest. De heer Van Wattingen 

antwoordt dat in kader van de ombuigingen ook gekeken wordt naar de kosten van onder andere 

de ICT. Deze waren hoog en dus zij we ons eveneens aan het oriënteren op de langere termijn. 

 

5.4 Memo inzake amendement de HOED 

De heer Krijnen vindt het logisch dat de eerdere planning niet gehaald wordt, er was immers nog 

extra informatie benodigd. Mevrouw Rietveld vindt het hierdoor wel ver in het jaar worden. De 

voorzitter geeft aan dat het juni/september wordt als er nog aanvullende vragen komen. Mevrouw 

Te Winkel-Pancras vindt het lastig dat door de wens van de heer Krijnen het raadsvoorstel eerst naar 

voren is gehaald en te versnellen en er nu juist weer door vertraging lijkt op te treden. En ook dat 

dingen hierdoor nu afgeraffeld worden. Deze vraag is er in het amendement tussen ‘gemoffeld’ en 

er moest binnen een maand een antwoord komen. Dat antwoord is nu niet binnen voor de 

eerstvolgende raad. De angst die zij had blijkt dus reëel en dat is erg jammer. De heer Krijnen is het 

hier niet mee eens. 

De griffier geeft aan dat het stuk oorspronkelijk ook voor 30 mei gepland stond en het resultaat van 

het onderzoek nu op 30 mei 2022 bekend is. 

De voorzitter concludeert dat beiden hier anders naar kijken. 

De heer Krijnen vervolgt dat het onrust had gescheeld, maar voor de datum van de bespreking niet 

uit maakt. Mevrouw Rietveld geeft aan het wel wat met het imago van de raad doet. 

De heer Krijnen vindt het jammer te lezen dat het onderzoek is uitgezet bij de huisartsen en hun 

adviseur. Hij had liever een onafhankelijke adviseur willen hebben. Aan de huisartsen vragen wat zij 

nodig hebben had allang gebeurd moeten zijn. De voorzitter neemt nota van deze wens. Dat kan 

aan de portefeuillehouder teruggeven worden. 

De heer Krijnen is daarnaast benieuwd of er wel goed genoeg onderzocht wordt. Hij wil zien wat er 

gevraagd wordt om besluitvorming op te kunnen baseren. Het gaat niet alleen om keuze voor de 

huisartsen maar ook om wat is goed voor Koggenland. De juiste data zijn dus nodig om een 

afgewogen keuze te kunnen maken. 

De voorzitter brengt in dat er gemaand werd tot snelheid en dat het voor een volgende keer beter is 

deze vragen meteen mee te geven. 

De heer Kremers merkt op dat het gros van de vragen gebaseerd is op kengetallen, dus dat die 

informatie er wel in zal staan. Mevrouw Rietveld constateert dat de heer Krijnen dus blijkbaar wil 

weten welke kengetallen er worden aangeleverd om dan te kunnen aangeven welk kengetal hij 

mist. Actie heer Van Wattingen: dit terugkoppelen aan portefeuillehouders. Tussenvraag: zijn het de 

juiste kerngetallen die worden opgeleverd. De heer Van Wattingen vraagt dit morgen in het college. 

Uiterlijk donderdag terugkoppeling. 
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5.5 Lange Termijn Agenda, Lijst Moties, Lijst Toezeggingen 

De heer Van Wattingen geeft aan dat de agenda voor 20 juni 2022 extreem vol is en dat daarom 

21 juni 2022 als reservedatum wordt gereserveerd.  

LTA 

Hij weet dat er zienswijzen zijn waarover een debat zal komen en dus dat die reservedatum nodig is. 

De (digitale) Regionale Raadsleden Bijeenkomst op 1 juni 2022 is in het teken van de GR’s. Dan komt 

er een pitch vanuit de GR’s. Dit geeft al wat inzicht. 

Moties 

Mevrouw te Winkel-Pancras geeft aan de memo Bedrijventerrein garantieverklaring te missen. 

Actie: de griffie gaat achter deze memo aan. 

6. Terugblik vorige raadscyclus 

Mevrouw Van Kampen vindt dat de voorzitter had moeten anticiperen toen de heer Bijman de heer 

Klok, die om een toelichting vroeg, antwoordde: “U bent wel vaker het pad kwijt”. Naar haar 

mening kan dit niet in de raadsvergadering. Mevrouw Rietveld geeft aan dit als een grap opgevat te 

hebben. De heer Klok begint namelijk bijna ieder betoog met “Ik ben de weg kwijt”. De heer Van 
Wattingen weet dat de voorzitter hier in ieder geval ook met de heer Bijman over gesproken heeft. 

 

Mevrouw Rietveld geeft aan dat het nooit meer zo mag gaan als bij de huisartsen. Dat werd een 

tribunaal. De heer Krijnen is dit met haar eens. Er gingen veel dingen fout. Er werd een gesprek 

verwacht, het werd een hoorzitting. De voorzitter geeft aan dat deze conclusie door iedereen 

gedeeld wordt. Een volgende keer moeten alle wensen en criteria vooraf op een rij gezet worden 

opdat iedereen hetzelfde verwacht van de avond. Goed pinpointen: wat verwachten wij en wie zijn 

er aanwezig. Mevrouw Rietveld vult hierop nog aan: en dan ook niet dezelfde avond al een besluit 

te nemen. De heer Van Wattingen benadrukt dat iedereen de LTA krijgt en vraagt het direct te 

melden als er iets ontbreekt. Dan kan hij het ambtelijk organiseren. 

7. Overig 

8. Rondvraag 

Mevrouw Van Kampen meldt dat de schermen boven de entree van het gemeentehuis altijd uit zijn. 

Zelfs tijdens de verkiezingen. Zij stelt voor daarom toch een fotowand te maken. Mevrouw Rietveld 

brengt hier tegenin dat de fotowand al bediscussieerd is dus dat het er meer om gaat de schermen 

te laten werken. Dan is een fotowand niet nodig. De heer Van Wattingen geeft aan dat de schermen 

wachten op de foto’s van de nieuwe raad en dat het verouderde computersysteem achter deze 

schermen niet nu nog, zo vlak voor de grote transitie op alle gebieden, vervangen gaat worden. Dat 

zou verspilling zijn. 

 

Verder vindt mevrouw Van Kampen het jammer dat er een foto van de oude raad is gemaakt en niet 

van de nieuwe, tussenliggende, raad. In haar idee ontbreekt er een stapje. De griffier meldt dat er 

een foto gemaakt wordt van de hele nieuwe raad. Mevrouw Rietveld en de heer Krijnen vinden dit 

vroeg genoeg. 

 

Mevrouw Te Winkel-Pancras is benieuwd naar het coalitieakkoord. De heer Krijnen meldt dat dit 

rond 25 mei aanstaande lay-out technisch gepubliceerd wordt. Mevrouw Rietveld merkt op dat de 

wethouders dan al op 30 mei aanstaande geïnstalleerd kunnen worden. De voorzitter zegt dat dat 

inderdaad de planning is en dat dit in de bijgevoegde agenda staat gemeld. 

 

Deze installatie/raad is onderverdeeld in twee delen: 

1e installatie wethouders, verslag coalitiebesprekingen, presentie vanuit de coalitiepartners. 
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De heer Kremers vraagt of er dan nog een mogelijkheid tot debat is. De voorzitter antwoordt dat er 

vragen gesteld kunnen worden maar dat er niet over gestemd wordt. Het is geen officieel raadsstuk. 

Er hoeft geen besluit over genomen te worden. 

2e reguliere raad. Hierop staan inhoudelijke punten. Als dat enkel hamerstukken zijn kan er een 

besluit genomen worden. Dat ligt minder voor de hand bij de debatstukken. De wethouders zijn 

namelijk pas deze zelfde avond benoemd en voor hun officiële benoeming mogen zij niet bij de 

stukken of een beroep doen op ambtelijke bijstand. Alle punten worden langs gegaan om te 

bepalen of ze doorgeschoven moeten worden. 

9. Agenda agendacommissie raad 30 mei 2022 in 2 delen: 

I Raad inzake coalitie en benoemingen (met verslag coalitiebesprekingen, coalitieakkoord en verslag 

inzake toetsing beoogde wethouders)  

9.01 RV Installatie wethouders (benoeming, aanvaarding, beëdiging)  BESLUIT 

9.02 RV Benoeming en beëdiging nieuwe raadsleden    BESLUIT 

9.03 RV Benoeming nieuw lid werkgeverscommissie    BESLUIT 

(mits iemand zich kandideert)     

 

II Reguliere raad 

9.04 RV Vervroegen nieuwbouw Jozef en Mariaschool te Spierdijk  ovb BESLUIT 

Actie: Omdat mevrouw Rietveld de enige is die het debat wil gaat  

zij dit bespreken in haar fractie. Zij laat het weten aan griffie.  

9.05 RV Kredietaanvraag aanleg parkeerplaatsen bedrijventerreinen  DEBAT 

9.06 RV Kredietaanvraag onderzoek kosten netaansluiting Jaagweg  - 

Doorschuiven naar volgende vergadering. 

9.07 RV Intentieovereenkomst zonneweide Jaagweg    - 

Doorschuiven naar volgende vergadering onder aangetekend  

protest mevrouw Rietveld. 

9.08 RV Nieuwe huisvesting uitvoeringslocatie Jeugdgezondheidszorg  BESLUIT 

9.09 RV Nieuwbouw 6 sociale huurwoningen Lijsbeth Tijs fase 3   ovb BESLUIT 

te Berkhout; mevrouw Van Kampen gaat dit bespreken in haar 

fractie. Zij laat het weten aan griffie  

9.10 RV Wob Doemee-onderzoek RKC Koggenland    BESLUIT 

10. Vooruitblik volgende raadsagenda 

11. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering. 


